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Vragen van het lid Van Heugten
(CDA) aan de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over
bedrijventerreinen. (Ingezonden
26 september 2008)

1
Bent u bekend met de duidelijke
discrepantie tussen hetgeen op uw
website (zie bron) staat en de feiten,
namelijk dat uit diverse onderzoeken
blijkt dat leegstand op veruit de
meeste bedrijventerreinen in
Nederland zeer beperkt is en dat
onlangs onder anderen de minister
van Economische Zaken heeft
uiteengezet dat er de afgelopen jaren
nauwelijks sprake is geweest van
netto-toename van bedrijventerreinen
in Nederland?

2
Zo ja, kunt u uiteenzetten waarom u
op basis van de presentatie van
onjuiste gegevens de landelijke
discussie voert en feitelijk dus de
Nederlandse bevolking met onjuiste
informatie voedt?

3
Zo nee, welke acties gaat u op korte
termijn ondernemen om dit beeld
naar de bevolking te corrigeren?

Bron: www.vrom.nl, chatsessie 1:
bedrijventerreinen. Inleidende tekst luidt:
«Verrommelde en verouderde
bedrijventerreinen: ze ontsieren het landschap
en zijn voor gebruikers of bewoners geen bron
van vreugde. Hoewel er vaak veel panden
leegstaan, worden er nog steeds op grote
schaal nieuwe bedrijventerreinen gebouwd».
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